
 Interpellation: 

 Vad blir konsekvenserna när förskolan i 
 Jägarvallen stängs? 
 Den 23:e Mars beslutade den socialdemokratiskt ledda Barn- och 
 ungdomsnämnden att en lång rad skolor och förskolor i Linköping skulle stängas. 
 En av de välfungerande förskolor som planeras att stängas i augusti 2024 är 
 Maskrosens förskola, på Tingsvägen 2A i Jägarvallen. 

 Förskolan Maskrosen, Tingsvägen 2A i Jägarvallen är en väletablerad, 
 välfungerande, omtyckt och väl belagd förskola. Trots föräldrars, barns och 
 personals protester går socialdemokraterna vidare med att stänga förskolan. Det 
 argument som anges är att spara pengar, att det är för dyrt att fortsätta driva 
 denna förskola vidare. 

 Med anledning av denna process vill jag ställa följande frågor: 

 1.  Är Socialdemokraterna redo att lyssna på de boende i Jägarvallen och 
 ompröva nedläggningen av förskolan Maskrosen? 

 2.  Har Socialdemokraterna vid nedläggningsbeslutet tagit hänsyn till den 
 försämring för förskolebarnen som den längre och påtagligt trafikerade 
 vägen mellan förskola och hemmet kommer att innebära? 

 3.  Har en plan utarbetats för att kunna bevara det välfungerande arbetslaget 
 som finns på Maskrosen vid en nedläggning? 

 4.  Om förskolan stängs, finns det en realistisk plan för vad den kommunägda 
 lokalen istället ska användas till, givet regelverket kring byggnader nära 
 flygplatsen samt detaljplanen för området? 

 5.  Hur ser kostnadsberäkningen ut kring den ekonomiska nettoeffekten för 
 kommunen som helhet, inklusive dess bolag, som visar att det är en 
 besparing att stänga Maskrosen? 

 6.  Vad är statusen för beredning av den motion som lagts i 
 kommunfullmäktige av Centerpartiet och som handlar om att riva upp 
 stängningsbeslutet av bla. Förskolan Maskrosen? 
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